
 

 

 

 

Nämndinitiativ från Sverigedemokraterna 

2022-02-22 

 

Fördelningen av bidrag i kategorin ”samlingslokalhållande föreningar” har de senaste åren varit 

föremål för diskussion. En att våra största invändningar är att Folkets Hus i Hallstavik ligger med i 

denna kategori och därmed tampas om samma pengar som exempelvis bygdegårdar m.fl.  

 

Sverigedemokraterna menar att Folkets hus i Hallstavik är en kategori för sig självt givet sin stora 

samhällsfunktion på orten. Den innefattar en mängd olika verksamheter såsom bibliotek, 

kontaktcenter, restaurang, biograf mm. Därför går det inte att likställa verksamheten med 

exempelvis en bygdegård. Rent infrastrukturellt är Folkets Hus i Hallstavik en viktig byggnad och en 

stor del av Hallstaviks centrum.   

 

Folkets Hus i Hallstavik låg tidigare under kommunstyrelsens ansvar och bör så göra igen givet ovan 

beskrivning. Det krävs bland annat långsiktiga investeringar och ansvaret för detta bör ligga under 

kommunstyrelsen ansvar istället för kultur- och fritidsnämndens. 

 

Men anledning av ovanstående yrkar Sverigedemokraterna därför: 

 

Att: nämnden ställer sig bakom en önskan om en ansvarsflytt av Folkets Hus Hallstavik från kultur- 

och fritidsnämnden till kommunstyrelsen. 

Att: nämnden inkommer med en hemställan till kommunstyrelsen gällande önskan om 

ansvarsflytten.  

Att: budgeten för ”samlingslokalhållande föreningar” justeras i enlighet med beviljat bidrag till 

Folkets Hus Hallstavik, dvs. att det beviljade beloppet för Folkets Hus Hallstavik överförs till 

kommunstyrelsen.  

 

 

För SD i Kultur- och fritidsnämnden 
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